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Protokoll 3/2021

fört vid Fastighetsnämndens sammanträde tisdagen den 27 
april 2021 kl. 16:30-16:50, Bråvallasalen, Stadshuset

Ledamöter Dennis Wedin (M) Ordförande
Jan Valeskog (S) Vice ordförande
Jan Tigerström (M)
Fredrik Wallner (M)
Lars Svärd (M)
Emilie Fors (L)
Martin Hansson (MP)
John Kåberg (C)
Linda Agetoft (S)
Mattias Eriksson (S)
Elise Karlsson (V)
Peter Wallmark (SD)
Siri Källgren (V) ersätter Clara Lindblom (V)

Ersättare Kristiina Katajikko (M)
John Myhrman (M)
Anders Karlsson (M)
Anders Granström (M)
Martin Olsson (L)
Jan Erik Lundqvist (KD)
Esme Güler (S)
Bror Hellman (S)
Isabella Hagnell (S)
Göran Ek (SD)

Övriga närvarande Anders Kindberg Fastighetsdirektör
Carina Jonsson Tjänsteman
Martin Holmén Borgarrådssekreterare
Rakel Nilsson Nämndsekreterare
Lena Lien Tjänsteman
Lars Cha Tjänsteman
Selma Vrana Registrator
Magnus Sundin Personalföreträdare
Reza Etemad Personalföreträdare

Justerare Dennis Wedin, Jan Valeskog

Datum för justering 2021-05-06
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Paragraf §16

Sekreterare Rakel Nilsson
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§ 16
Ombyggnad av Tekniska nämndhuset, Klamparen 7. 
Lägesrapport 3 
FSK 2017/396

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del lägesrapport 3 
avseende projekt Ombyggnad av Tekniska nämndhuset, 
Klamparen 7.

Nämndens behandling av ärendet

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 
Särskilt uttalande
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Elise Karlsson m.fl. 
(V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande:

 
Det är oerhört glädjande att detta projekt fortlöper och 
utvecklas på det sätt som den rödgrönrosa majoriteten 
påbörjade och beslutade om under förra mandatperioden. De 
borgerliga och framförallt moderaterna och liberalerna gjorde 
allt för att försöka stoppa projektet, de förespråkade en 
lösning efter en mindre lyckad arkitekttävling och ville bygga 
en ny förvaltningsbyggnad för drygt 2 miljarder kr, cirka 1 
miljard dyrare än dagens lösning, bland annat i Söderstaden.
 
Det visar problemen och baksidan av arkitekttävlingar när det 
går politisk prestige i byggprojekten och hur dessa för de 
borgerliga genom åren till varje pris måste genomföras. Både 
tävlingarna gällande Liljevalchs och ett nytt Tekniskt 
nämndhus är två trista exempel på när de borgerliga initierade 
tävlingar som man inte ville frångå resultatet av, trots risk för 
stora kostnader.
 
Tack vare att den förra kommunledningen under rödgrönrosa 
styre i tid kunde stoppa de borgerligas oerhört kostsamma 
projekt med det nya Tekniska Nämndhuset kan vi här i 
ärendet se ett nytt Tekniskt Nämndhus utvecklas, på en bra 
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plats, som frigör stora lokalytor och kan spara ca 1 miljard 
kronor av skattebetalarnas pengar. För detta är vi mycket 
glada och vi hoppas att inte minst den nuvarande 
kommunledningen kan lära sig av tidigare misstag.

Handlingar i ärendet
 FSK 2017/396-78 (Godkänd - R 1) Ombyggnad av Tekniska 

nämndhuset, Klamparen 7. Lägesrapport 3



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
JAN OLOF,VALESKOG 2021-05-06
DENNIS,WEDIN 2021-05-06
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